

Date : 09/09/2021  
Reference : DClear/2021/17

Resolution No. DClear/2021/(17): Update of DVP  
Settlement Procedure

القرار رقم (17)/2021/DClear : تحديث إجراءات التسوية  
للتسليم مقابل الدفع

Dear Members,

السادة/ الأعضاء المحترمين،

Please note that we have updated the [DVP Settlement Procedure for Dubai Clear Participants](#), for the following main reasons:

يرجى التفضل بالعلم بأنه تم تحديث إجراءات [التسوية للتسليم مقابل الدفع لأعضاء شركة دبي للمقاصة](#) وذلك للأسباب الموضحة أدناه:

1. Changes in request submission deadlines due to the enhancement of DVP Request Process.
2. New request formats for SAs to submit rejections and Sell Reversal Rejection Requests;
3. Implementation of no minimum trading fees;
4. Removing certain outdated procedures/information.

1. تغيير الموعد النهائي لتقديم الطلبات نتيجة تحسين عمليات التسليم مقابل الدفع.
2. اعتماد نماذج جديدة لوكلاء التسوية خاصة بتقديم طلبات الرفض وطلبات عكس رفض البيع.
3. تطبيق إلغاء الحد الأدنى لعمولة التداول.
4. إلغاء إجراءات / معلومات قديمة لم تعد مطبقة.

In addition, these documents are also available at the Dubai Clear website, please find the link below;

كما يمكن الإطلاع على النسخة المحدثة من الإجراءات على موقع شركة دبي للمقاصة الإلكتروني من خلال الرابط أدناه:

<https://www.dfm.ae/dubai-clear/regulations-policies-procedures>

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير و الاحترام،،،

فاطمة علي بن قداد  
المدير العام  
شركة دبي للمقاصة (ذ.م.م)  
Fatima Ali Bin Qedad  
General Manager  
Dubai Clear LLC

هذا المستند إلكتروني، ومعتمد من صاحب الصلاحية والإختصاص وليس بحاجة إلى توقيع.  
This document is electronic, certified by the authority and specialist and does not need to be signed.